
 

 

Fråga till Karsten Bjärbo (KD), ordförande äldre- och omsorgsnämnden 

 

Socialdemokraterna utvecklade hemtjänsten under flera års tid, särskilt de senaste 5-6 

åren. Denna utveckling har skett genom att hemtjänstområdena minskades, 

administratörer och hemtjänstgrupp ansvarade för korttidsvikarier och teamledare 

tillsattes för att avlasta cheferna. Under denna tid så var antalet personal som besöker 

en brukare under en tvåveckorsperiod varit 14 stycken samtidigt som genomsnittet i 

Sverige var 15 stycken för samma period. Det var till och med så att det under en 

kortare period var enbart 13 stycken personer som besökte en brukare under en 

tvåveckorsperiod. Den positiva trend som följde av Socialdemokratiska satsningar har 

nu tyvärr vänt. Nu är det hela 17 stycken personer som besöker en brukare under en 

tvåveckorsperiod. Orsaken är att man nu, som resultat av alliansens effektiviseringar, 

snävar till schematäckning med personal. Det finns inte längre någon extra-tid 

eftersom att schemat är väldigt tajt. Om det inträffar något måste man därför ta in en 

ytterligare person. Det är vad som orsakat ökningen i antal personer som en brukare i 

hemtjänsten träffar under en tvåveckorsperiod. 

 

Min fråga till Karsten Bjärbo är: 

- Är du nöjd över den negativa utvecklingen?  

 

För Socialdemokraterna i Sigtuna kommun, 

Gunilla Johansson 


